مدى عبد الحميد سليم

تولد ۱۹۸۰ بغداد

اللقب مدرس دكتور

التخصص العام: فلسفة اللغة العربية وآدابها

التخصص الدقيق: لادب الاندلسي

تم التعيين موظفة في كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية عام ٢٠٠٢

تدريسية في قسم اللغة العربية كلية التربية الأساسية / الجامعة المستنصرية منذ ١٠١٠

حصلت على شهادة البكالوريوس من كلية التربية الاساسية قسم اللغة العربية عام ٢٠٠٢

حصلت على شهادة الماجستير من كلية التربية الاساسية الجامعة المستنصرية عام ٢٠٠٩

حصلت على شهادة الدكتوراه بتقدير جيداً جداً عال من كلية الادب / الجامعة العرقية عام

7.7.

حصلت على ترقية مدرس ٢٠٢٠

حصلت على شهادات تقديرية متعددة عن مشاركات في مؤتمرات وورش عمل وندوات تم نشر عدد من البحوث في البلاغة والإداب العربي في مجلات محلية وعربية متعددة

M.D. Huda Abdel Hamid Selim

Born 1980 Baghdad

The title of teacher is Doctor

General specialty: Arabic language philosophy and literature

Detailed specialty: Andalusian literature

She was appointed as an employee in the College of Basic Education / Al-Mustansiriya University in 2002

Lecturer in the Department of Arabic Language, College of Basic Education / Al-Mustansiriya University, since 2010

She obtained a bachelor's degree from the College of Basic Education, Department of Arabic Language, in 2002

She obtained a master's degree from the College of Basic Education, Al-Mustansiriya University, in 2009

I obtained a PhD with a very good grade from the Faculty of Literature / Al-Irqiyya University in 2020

I got a 2020 teacher promotion

She has received multiple certificates of appreciation for her participation in conferences, workshops and seminars

A number of research papers in Arabic rhetoric and literature have been published in various local and Arab magazines